

有關不動賬戶說明

依本行規定，賬戶如超過 24 個月以上(含)未有使用，該賬戶將轉為「不動賬戶」狀態。當該賬戶狀態改變為「不動賬戶」後，本行必須依監管指引的「客戶盡職審查」程序向客戶索取相關文件。完成所有要求程序後，賬戶才能恢復正常使用。

謹提醒客戶，本行將給予客戶 60 日通知期動用賬戶。如客戶在通知後滿 60 日未有動用賬戶，本行將主動改變賬戶狀態為「不動賬戶」並不作另行通知。

感謝您選用本行服務。如有任何疑問，請致電本行服務熱線: (852) 3118 8788 / 3118 8900。

招商銀行香港分行 謹啟
2016 年 5 月 16 日

Notice Regarding Dormant Account

According to our internal policy, account without any activities for 24 months consecutively will be defined as “dormant account”. When the account status is changed to dormant account, customer is required to provide related documents to us to fulfill the regulatory requirement on “Customer Due Diligence” before reactivation of the account.

Kindly be advised that the Bank will give a 60-day prior notice before account is changed to dormant account. Upon expiration of 60 days from the notice and the account has no activities for 24 months consecutively, the account will be changed to dormant account without further notice.

Thank you for choosing our banking service. Should you have any enquiry, please free feel to call our Customer Hotline at (852) 3118 8788 / 3118 8900.

Sincerely,

China Merchants Bank
Hong Kong Branch
16 May 2016